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Porté-Puymorens té previst tenir construït el nou telecadira desembragable del 

sector de la Mina la temporada que ve o, com a màxim, la següent. Serà un 

remuntador de sis places que arribarà més a munt que l'actual i que també permetrà 

ampliar el domini esquiable de l'estació. 

 



 

L'estació podrà ampliar el seu domini esquiable 

 

Bones notícies per a tots els assidus a Porté-Puymorens. Si no hi ha cap contratemps 

d'última hora, la temporada que ve o, a molt estirar, l'altra, l'estació de l'Alta Cerdanya 

ja disposarà del tan anhelat telecadira desembragable. Així ho ha confirmat el seu 

director, Eric Charre, al Diari de la Neu. 

 

El nou remuntador, de sis places, substituirà l'actual telecadira del sector de la Mina, i 

segons el mateix Charre, “és una espera de tots els clients”. I és que si actualment es 

tarden entre 13 i 14 minuts per pujar des de baix fins a la cota més alta del domini, 

amb el nou telecadira el trajecte es podrà fer en 6 minuts i mig. És a dir, que el temps 

de l'ascens es reduirà a la meitat. 

 

A més, el nou telecadira arribarà més amunt que l'actual. I segons el director, 

permetrà tenir “una nova estació a dins de l'estació”. 

 

Això és així perquè el sector de la Mina podrà oferir fins a vuit pistes, “des del nivell 

més fàcil, el verd, fins al negre, dins d'una canal on és molt interessant d'esquiar, i 

això serà una revolució per a Porté-Puymorens”, explica Charre. 

 

De moment, l'estació ja té el permís per construir el telecadira i totes les autoritzacions 

ecològiques. També han fet una consulta amb totes les empreses que poden construir 

un telecadira d'aquestes característiques, i estan a l'espera de rebre els pressupostos 

per fer un estudi una mica més avançat que els permeti triar el constructor. Tot això, 

segons Eric Charre, estarà enllestit “com a màxim, si no és l'any que ve, el proper”. 



“Però és com tot: a la muntanya s'ha de fer a poc a poc, pas a pas, però hi arribarem 

segur”, assegura el director. 

 


